



香港 Young Living 四週年特別呈獻 — 與您「築」動未來！

YLHK 4th Anniversary Celebration — Into The Future!

Young Living 展望未來，繼續與您攜手築建「夢想藍圖」，並貫徹品牌承諾及使命，將賦予身、心、靈健康的大自然禮品帶到更多家庭！為您和家人特別精選10月份「週年慶PV獎賞」，讓每位家庭成員都共享健康、活力及豐裕人生！



100PV REWARD 獎勵

Retail Value 贈品總值: HKD 79

*只限10月1日至6日之基本獎勵訂單
For 1-6 Oct Essential Rewards Order Only

- Vitality 檸檬精油調味料 5ml
Lemon Vitality Essential Oil 5ml

190 PV REWARD 獎勵

Retail Value 贈品總值: HKD 566

- Believe 複方精油 (15毫升) / Believe (15ml)
- + 以及獲得100PV*贈品！
Plus, 100PV* Reward Gift!

250 PV REWARD 獎勵

Retail Value 贈品總值: HKD 716

- HKD 150 新登記會員優惠券
HKD 150 enrollment voucher
- + 以及獲得100PV*及190PV贈品！
Plus, 100PV* & 190PV Reward Gift!

300PV REWARD 獎勵

Retail Value 贈品總值: HKD 1,466

- Sulfurzyme (300ct)
- + 以及獲得100PV*、190PV及250PV贈品！
Plus, 100PV*, 190PV & 250PV Reward Gift!

Vitality 檸檬精油調味料 5ml

檸檬含豐富抗氧化的檸檬烯，新鮮柑橘香味使食物和飲料的的味道更清香，有淨化和令人振奮的效用。適合加入熱茶，或用烘焙、自製果醬及甜品。亦可加入主菜，如雞、魚、蝦及蔬菜，加入粉麵、炒飯或沙律亦非常適合。

Lemon Vitality Essential Oil 5ml

Containing the antioxidant constituent limonene, Lemon Vitality's fresh citrus flavor makes a bright, flavorful addition to food and water. Add it to tea, baked goods, homemade preserves, and other treats. Combine with savory foods such as chicken, fish, shrimp and vegetables and with dishes such as noodles, rice, or pasta salad.

Believe 複方精油 15ml

Believe 複方精油蘊含愛達荷州藍雲杉、愛達荷州香脂冷杉、乳香、天竺葵及其他草本精油，其香味助您提升力量和信念，讓您衝破情緒障礙，超級潛力，重回信念軌道並提升正向思維能量！

Believe Essential Oil 15ml

Believe contains Idaho Blue Spruce, Idaho Balsam Fir, Frankincense and other essential oils that may encourage feelings of strength, confidence and faith when diffused aromatically.

Sulfurzyme 300ct

Sulfurzyme 的超級配方蘊含活性成份——寧夏枸杞，幫助加強新陳代謝及提升身體營養吸收。配合身體所需的天然有機硫MSM，有助維持體內細胞的健康成長，支援肝臟、關節、腸道的正常運作，有助排毒及增強整體免疫力。

Sulfurzyme Capsules 300ct

Sulfurzyme utilizes an advanced formula with powerful active ingredients. Containing nutritious NingXia wolfberries, Sulfurzyme helps support metabolism of Sulphur and aids absorption. Featuring MSM, a naturally occurring organic sulfur needed by our body to maintain normal cell health, it supports every important body system including liver, joint, proper intestinal function, promotes detoxification and aids in the body's natural defense system.



想您的人生從此有不一樣的精彩蛻變？現在是您成為Young Living一份子的最佳時機！一起探索Young Living精油如何讓您活得健康豐足！

With these rewards, now is a great time to join Young Living and discover how essential oils can transform your life!

欲了解更多有關優惠詳情及如何註冊成為會員，請瀏覽YoungLiving.com/zh_HK或致電+852.2897.5600 或電郵至HK@youngliving.com
Visit YoungLiving.com/en_HK or call +852.2897.5600, or email HK@youngliving.com to find full offer details or to become a member.